

Guinea: A Test of the Transitional Process

The West Africa Network for Peacebuilding observes with concern the recent developments of the political landscape in Guinea in the run up to the second round of the Presidential elections. The division among and within the political class seems to engulf the country in a battle to win over political power at all cost. This is regrettable considering the fact that civil society and the political actors have been united

Guinée: Un test pour le processus de transition

Le Réseau Ouest Africain pour l'Edification de la Paix observe avec préoccupation l'évolution récente du paysage politique en Guinée dans la perspective du second tour des élections présidentielles. La division au sein de la classe politique semble engouffrer le pays dans une lutte sans merci pour parvenir au pouvoir à tout prix. Cette situation est regrettable compte tenu du fait que la société civile et les acteurs politiques se sont unis dans